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S P R AW O Z D A N I E

z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu 

i  Opieki Społecznej za 2005 rok

W 2005 roku Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu 

i Opieki Społecznej odbyła 17 posiedzeń .

Na swych posiedzeniach rozpatrywała problemy wynikające ze specyfiki zdań.

Do najważniejszych należały sprawy dotyczące :

1.podziału środków w szkołach,

3.wynagradzania dyrektorów szkół ,

4.remontu SP i G Belęcin,

5.ustalenia zasad odpłatności za korzystanie z sal gimnastycznych,

6.powołania dyrektora SP i G  w Tuchorzy,

7.wypoczynku wakacyjnego dzieci i młodzieży w szkołach i udzielenia wsparcia 

finansowego ,

8.  pomocy  materialnej  dla  uczniów i  studentów znajdujących  się  w  trudnej 

sytuacji,

9.budowy hal sportowych,

10.regulaminu  wynagradzania  i  przyznawania  dodatku      motywacyjnego, 

funkcyjnego  i  mieszkaniowego  nauczycielom  zatrudnionym  w  szkołach  i 

przedszkolach,

11.przeniesienia klas szkoły podstawowej z   Kiełpin do Tuchorzy ,

12.utworzenia  w  Kiełpinach  oddziału  zamiejscowego  przedszkola  w  Starej 

Tuchorzy,



13. utworzenia świetlicy środowiskowej w Kiełpinach,

14.funkcjonowania gabinetu rehabilitacyjnego,

14.realizacji budżetu za 2004 rok,

15. przyjęcia sprawozdania komisji za 2004 r.

16.planu pracy komisji na 2005 r.,

17.wypracowania stawek  podatkowych i opłat lokalnych na 

        2006 rok,

18.budżetu gminy na 2006 rok.

Obok  zajmowania  się  podstawowymi  tematami,  dziesięciokrotnie 

spotkała się na wspólnych posiedzeniach stałych komisji  Rady Gminy, gdzie 

omawiała  sprawy  związane  z  przebiegiem  przygotowywanych  sesji  Rady 

Gminy .

Ponadto Komisja odbyła 5 wyjazdowych posiedzeń w celu zlustrowania:

• szkół ,

• przedszkoli,

• Domu Pomocy Społecznej w Siedlcu,

• wykonania generalnego remontu placówki w Belęcinie.

Uczestniczyła też w zebraniu wiejskim w Kiełpinach i Tuchorzy.

Spotkała  się  również  z  Gminną  Komisją  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych,  gdzie  szeroko  dyskutowano  nad  wypoczynkiem  dzieci  i 

młodzieży oraz z Ludowym Zespołem Sportowym w Chobienicach. 

W posiedzeniach Komisji brali udział zaproszeni goście :

• dyrektorzy szkół i przedszkoli,

• kierownik DPS-u  w Siedlcu,



• przedstawiciel związków zawodowych.

Bieżąco opiniowała wnioski wpływające do Komisji.

Przewodniczący Komisji
  Andrzej  Kaźmierczak

Członkowie Komisji:
………………………
………………………
………………………
………………………
………………………
………………………


